
 
 

 

Zápis ze zasedání vědecké rady FTOP dne 8. 6. 2011 

 

 

     Přítomni dle prezenční listiny 

 

1.  Zahájení 
 

Děkan fakulty, prof. Šebor, zahájil zasedání vědecké rady FTOP a seznámil přítomné 

s programem, který byl beze změn schválen. 

 

 

2.  Informace o přijímacím řízení 
 

     Prof. Janda, proděkan pro pedagogiku, informoval vědeckou radu o stavu přihlášek na 

bakalářské a magisterské studium na fakultě a vývoji stavu studentů a absolventů v posledním 

období.  

     Doc. Blažek, proděkan pro vědu a výzkum, krátce seznámil s průběhem přijímacího řízení 

na doktorské studium, tématy disertačních prací pro nově přijaté studenty, počty studentů a 

absolventů doktorského studia na ústavech fakulty a možnostmi získání stipendií v průběhu 

doktorského studia.   

 

 

3.  Informace o nových studijních oborech (akreditace) 
 

     Proděkan pro pedagogiku, prof. Janda, prezentoval materiály k akreditaci dvou nových 

bakalářských studijních oborů na fakultě pod studijním programem Technologie pro ochranu 

životního prostředí: 

 

a) bakalářský obor Průmyslová ekologie 

b) bakalářský obor Odpadové hospodářství  

  

     Materiály byly členům vědecké rady zaslány mailem a jediná došlá připomínka prof. 

Grünwalda k úpravě názvu předmětu „Ropné produkty a životní prostředí“ (doporučuje 

upravit název předmětu např. na „Cizorodé látky a životní prostředí“ nebo „Rizikové látky a 

životní prostředí“ a tím také jeho osnovu, do které kromě ropných látek zařadit např. těžké 

kovy, pesticidy, PCB, dioxiny, farmaka apod.) bude zohledněna ve verzi odevzdávané k 

akreditaci. 

     V následující diskusi byly položeny dotazy na počty kreditů, obsah některých předmětů, 

počty oborů a programů na fakultách, překryv oboru s magisterským, rozsahu výuky 

legislativy a ekonomiky, terminologii k názvům oborů apod., diskutující – doc. Strnadová, 

prof. Hanika, prof. Bělohlav, prof. Janda, prof. Šebor, doc. Skácel, Ing. Dedek, Ing. Kos, doc. 

Kubal, prof. Kuraš, doc. Kočí. 

     Na závěr diskuse požádal prof. Šebor o hlasování o podání žádosti o akreditaci výše 

jmenovaných oborů. Všichni přítomní členové vědecké rasy souhlasí s tím, aby byla podána 

žádost o akreditaci nových oborů. 

 



 

4. Různé 

  

     Prof. Janda požádal o schválení drobných úprav v názvech stávajících studijních oborů, 

které by se podávaly spolu s novou akreditací: 

  

- změna názvu bakalářského studijního oboru z původního „Alternativní energie a životní 

prostředí“ na nový „Alternativní zdroje energie a životní prostředí“ 

 

- změna názvu doktorského studijního oboru z původního „Energetika v chemicko-

technologických procesech“ na nový „Chemicko-technologické procesy v energetice“ 

 

Všichni přítomní členové vědecké rady souhlasí s navrženými změnami. 

 

     Na závěr zasedání poděkoval prof. Šebor všem přítomným za účast a jednání vědecké rady 

ukončil. 

 

 

 

 

        Prof. Ing. Gustav Šebor,CSc., v.r. 

               děkan FTOP 

Zapsala: 8. 6. 2011 

Ing. J. Vítková 

 

 

 


